
Algemene leden vergadering van “De Vlaardingse Muiters” d.d. 2-10-2023 

Plaats: Soenda 

 

Aanwezig: 

Ed Arkenbout, Kees van Arkelen, Leon van Baal, Stef van de Berg (penning 

meester), Dirk Bot, Peter Dessens, Truus Eling, Peter van de Ent (bestuurslid), 

Piet Kooij, Nico Koppenaal, Henk Mostert, Hennie de Roo, Dirk van Schee, Aat 

Stellenaar, Wil Stravers, Max Thurmer, Ben de Vetten, Joop van Vliet 

(voorzitter), Arie Zonneveld en Jielis Pakvis (bestuurslid). 

 

Afwezig met kennisgeving: 

John Berghaan, Aad Bouman (secretaris), Henk Mostert en Jan Roetman. 

 

1) Opening: 

Joop van Vliet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, hij 

vraagt de aanwezigen te gaan staan en 1 minuut stilte in acht te nemen ter 

nagedachtenis aan Mar Voogd.  

 

2) Ingekomen stukken: 

Er zijn geen ingekomen stukken binnen gekomen. 

  

3) Notulen A.L.V. 7 november 2022: 

Laatste ingebracht punt; Stef en Max zijn bij Stuurloos geweest om te kijken 

naar het scherm en de besturing hiervan, besloten is om i.v.m. het gewicht 

en de besturing hiervan, af te zien om dit aan te schaffen, overige notulen 

zijn goedgekeurd. 

 

4) Verslag van de secretaris over het 1e half jaar: 

Helaas heeft de secretaris zich om gezondheidsredenen afgemeld. 

Het Koor bestaat uit 23 leden. 

Aanwezigen gaan met het verslag akkoord. 

Max wordt bedankt voor het maken van het verslag. 

 



5) Verslag kascontrole-commissie: 

Truus en Kees van Arkelen (reserve Wil) hebben de boeken gecontroleerd, 

alles is in orde bevonden, zag er keurig uit. Boeken afgetekend, Stef wordt 

decharge verleend en bedankt voor zijn gevoerde administratie. 

 

6) Benoeming kascontrole commissie: 

Nieuwe kascontrolecommissie bestaat uit; Kees, Wil en Dirk Bot als reserve. 

Aanwezigen gaan akkoord. 

 

7) Financieel jaar verslag: 

Het financieel jaarverslag wordt uitgedeeld en na een korte leespauze door 

aanwezigen akkoord bevonden en weer ingenomen, aanwezigen gaan 

akkoord met het financieel jaarverslag.  

 

8) Begroting 2024: 

In het financieel jaarverslag is tevens de begroting voor 2024 weergegeven, 

aanwezigen gaan akkoord met de begroting.  

 

9) Bestuur: 

Joop van Vliet (voorzitter) 

Stef van de Berg (penningmeester) 

Aad Bouman (secretaris, blijft in samenwerking met Ina, voelt zich nog erg 

bij de club betrokken) 

Jielis Pakvis vraagt toestemming aan de vergadering voor de functie van 2e  

secretaris, aanwezigen gaan akkoord. 

Peter van de Ent (lid) 

 

10) Mededelingen: 

a. Discipline tijdens de repetitie (lolletje maken mag maar blijf alert), dit zal 

een aanhoudend punt van aandacht blijven. 

b. Sterke drank tijdens optreden op het podium is niet gewenst, hiermee 

wordt alcoholhoudende dranken bedoeld. (water is prima) 

c. Komende optreden:  

12 oktober Borgsteate Rotterdam (middag) 

4 november in de Erker Schiedam (hele zaterdag)  

15 november Delfshaven Rotterdam (middag) 

 



 

d. wat verder ter tafel komt: 

Het programma voor de Erker is nog niet bekend, verzoek aan Ben om het 

1e en 2e optreden in de ochtend te laten plaats vinden. 

Overige zie rondvraag. 

 

11) Rondvraag: 

Max: het binnenhalen van optreden valt niet mee, oproep aan leden om 

hier actief aan mee te werken en ieders netwerk te benutten. 

Om optreden binnen te halen is het effectiever om persoonlijk naar 

instellingen te gaan. 

Na corona nog geen aanvragen voor optreden bij de Cruiseterminal. 

Voorstel muziekboek van voor naar achter geheel doornemen. Aanwezigen 

gaan akkoord. 

 

Peter: 

Te zingen nummers afstemmen op het publiek. 

 

Aat: Voorstel om iedere 1e maandag van de maand een stiefkwartiertje te 

houden. 

Voorstel voor meer variatie in de shantynummers die wij zingen, 

herkenbare meezingnummers en na de pauze meer feestnummers. 

 

Dirk: 

Wordt het nog op prijs gesteld dat er verjaardagskaarten worden verstuurd? 

Aanwezigen stellen het op prijs dat het versturen van verjaardagskaarten 

wordt voortgezet. 

Niet iedereen heeft een smartphone verzocht wordt om mededelingen 

tevens op de mail zetten.  

Verzoek om felicitaties en ziekmeldingen niet op algemene app te zetten 

i.v.m. vele reacties, svp dit naar iemands eigen app te sturen. Aanwezigen 

gaan akkoord. 

 

Piet: 

Komende 6 weken gaat Piet naar revalidatiekliniek en zal dan niet bij 

optredens en repetities aanwezig zijn, aanwezigen wensen Piet succes en 

sterkte.   



 

Dirk van de Schee: 

Niet alle accordeonmuziek is op papier, vraagt clementie wanneer er een 

fout nootje gespeelt wordt. 

 

Jielis: 

- Tijdens het optreden in Frankenland voelde Hennie zich niet goed en ging 

uit het koor, verzoek om in het zicht van het koor te blijven en dat een van 

de BHV ers hier op toe te zien, dit om onrust tijdens het optreden te 

beperken. 

BHV ers zijn: Joop, Ed en Jielis. Aanwezigen gaan akkoord. 

- Voorstel nieuwe standaards, opbergtassen en microfoon standaards. 

Aanwezigen gaan akkoord, let op kwaliteit en gewicht. 

- Voorstel om oude nummers door te nemen en wanneer deze niet meer 

worden gezongen deze uit het boek te verwijderen op voorspraak van Leon 

en Max. Aanwezigen gaan akkoord. 

- Voorstel om boeken eenduidig te maken Jielis stelt voor om dit samen met 

Hennie / Max dit uit te voeren. 

- Voorstel bij optreden / repetities zelfde kant op bewegen, voorste rij 

volgen en elkaar in de gaten te houden. Aanwezigen gaan akkoord. 

- Voorstel om contactpersoonlijst te actualiseren bij vertrek of nieuw lid.   

- Voorstel om in het vervolg e-mails te sturen met andere leden in BCC ivm 

wet op de privacy. Aanwezigen gaan akkoord. 

- Voorstel om weduwe in de app groep te laten staan. Aanwezigen gaan 

akkoord. 

- Voorstel oproep aan alle leden om nieuwe leden aan te brengen. De 

nieuwe leden moeten zich dan naar het koor toe even voorstellen. 

Aanwezigen gaan akkoord. 

 

Wil: 

Voorstel wanneer geluidsman er is dan met grote apparatuur te werken en 

als hij er niet is wordt de kleine apparatuur gebruikt, nagegaan wordt of het 

kleine apparatuur vervangen moet worden. Aanwezigen gaan akkoord.  

Voorstel headsets weer te gebruiken.  

 

Kees: 

Verzoek om Bolle Dries weer te zingen, uit de tijd? 

 



Niets meer aan de orde zijnde sluit onze voorzitter Joop van Vliet de 

vergadering. 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


